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PROTOKÓŁ Nr 8/2009 

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 
odbytego w dniu 10 września 2009 roku 

 
 
Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu/Przewodniczący klubu 
radnych GIW 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
Marcin Kumke – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
 
Nieobecni: 
Grażyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
Dorota Chłopowiec – główny księgowy 
Jan Makarewicz – Zastępca Burmistrza 
 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.00 

 
Na wstępie Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił planowany porządek 
wrześniowej sesji.  
 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz omówił następujące projekty uchwał: 
 w sprawie nieodpłatnego przejęcia na własność gminy nieruchomości 

niezabudowanej  
 w sprawie zmiany wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości 

(trzy projekty uchwał w powyższej sprawie) 
 w sprawie przyjęcia Gminnego Systemu  Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem  i 

Rodziną  w Gminie Zbąszynek na lata 2009-2013  
 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie   

na lata 2009-2013  
Konwent skierował omówione projekty uchwał pod obrady Komisji. 
Członkowie Konwentu zwrócili uwagę, by projekty uchwał były podpisywane przez osoby je 
przygotowujące. 
 
Główny księgowy Dorota Chłopowiec omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
gminy i w budżecie gminy na 2009 rok oraz w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego w roku 2009 z przeznaczeniem na realizację zadań bieżących i 
inwestycyjnych. 
Konwent skierował omówione projekty uchwał pod obrady Komisji. 
 
W sprawach bieżących: 
 
Ponadto członkowie Konwentu otrzymali informację w temacie funkcjonowania służby 
zdrowia na terenie gminy, stanowiącą przedmiot obrad wrześniowych komisji. 
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Radny Ryszard Dembniak wniósł zapytanie czy szkoły złożyły wnioski do programu 
„Warzywa i owoce w szkole”? 
 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur      
 
  
 
Protokół  otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Sekretarz 
3. Główny księgowy 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 

 
 


